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İlaç Endüstrisi İşverenler Sendikası (İEİS) Yönetim Kurulu Başkanı Nezih Barut, 
"Gerekli koşullar oluşturulduğu takdirde, ilaç endüstrimizin, mevcut birikimiyle 
üreteceği katma değerli ürünleri ihraç ederek, dış ticaret açığını azaltacağına 
inancımız tam" değerlendirmesinde bulundu. 

 

Türk ilaç endüstrisinin Ar-Ge yetkinliğinin artırılması hedefi doğrultusunda, "İlaçta Ar-Ge: Kamu-
Üniversite-Sanayi İşbirliğinin Önemi" başlıklı toplantı düzenlendi. Toplantıda, ilaçta Ar-Ge alanında 
atılım yapmış ülke örneklerinin incelenmesinin yanı sıra kamu, üniversite ve sanayi bakış açısıyla Ar-
Ge ve bu alandaki iş birliği olanakları tartışıldı. 
Toplantıda, Almanya, Brezilya ve Güney Kore'den konusunda uzman kamu ve özel sektör temsilcileri, 
ülkelerinde ilaçta Ar-Ge atılımının ne düzeyde olduğuna ilişkin bilgiler vererek, bu konudaki görüşlerini 
paylaştı. 
Toplantının açılışında konuşan İEİS Yönetim Kurulu Başkanı Nezih Barut, sendika olarak Türkiye'nin, 
dünyanın önde gelen ilaç üreticilerinden ve ihracatçılarından birisi konumuna gelmesini 
amaçladıklarını dile getirdi. Barut, şunları kaydetti: "Gerekli koşullar oluşturulduğu takdirde Türkiye ilaç 
endüstrimizin mevcut birikimiyle üreteceği katma değerli ürünleri ihraç ederek, dış ticaret açığını 
azaltacağına inancımız tam. Endüstrimiz, son yıllarda Ar-Ge ve ihracat konusunda gittikçe artan bir 
heves ve çabaya sahip. Ar-Ge ikliminin oluşmasında geç kalmış olmanın dezavantajlarını gidermek 
için yüksek düzeyde koordinasyonun sağlanması gerekiyor. Öğrenilmiş çaresizliğin üzerine 
gitmemizin, neden yapamayacağımıza değil nasıl yapacağımıza odaklanmamızın zamanı çoktan 
geldi. Bu çerçevede ilaçta Ar-Ge alanında tüm paydaşları bir araya getirerek, ülkemiz için uygun Ar-Ge 
ikliminin sağlanmasını tetiklemek amacıyla bu toplantıyı düzenledik." 
 


